
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2022-02-22   

Närvarande via Teams: Bo Thorsenius, Stig-Åke Almqvist, Thomas Johansson, 

Andes Dalbert och Caroline Falk. Adjungerande Jörgen Eriksson, Daniel 

Jensen– Melleruds Kommun 

 Inledning av styrelsemötet 
Mötet öppnades av Thomas. Dagordningen godkändes och föregående mötesprotokoll godkändes. 

 Ekonomi 
Likviditetskalkylen gicks igenom av Caroline och Thomas. 

 Föreningsstämma 

Dag för årsstämman sattes till den 22 maj 14.30, plats beslutas vid nästa styrelsemöte. 

Mötesordförande föreslås. Bo skriver en verksamhetsberättelse. Thomas kontaktar valberedningen. 

Ingen avsägelse i styrelsen är känd. Nya tänkbara styrelsemedlemmar diskuterades.  

 Open Infra 

Open Infra: Thomas blev kontaktad av Open Infra som ville ha vår karta. Thomas kontaktade 

Länsstyrelsen angående Open Infras handlande. Thomas har även kontaktat Post och Telestyrelsen. 

Open Infra kan tvinga sig in på vår fiber.  

 Avrapporteringar: 

Vi gick igenom arbetet kring de nya anslutningarna vid ett extra styrelsemöte 15/2-22. 

 
Nästa styrelsemöte 
Vi träffas via Teams den -28 mars 19.00     
 
 
 
Thomas Johansson ord  Sammanfattat av Anders 


